
ЦЕНТРАЛНА ИЗБИРАТЕЛНА КОМИСИЯ 

 

 

ПРОТОКОЛ 

№ 471 

 

На 16 януари 2024 г. се проведе заседание на Централната 

избирателна комисия при следния 

 

ДНЕВЕН РЕД: 

 

1. Проект на решение относно приемане на хронограма за 

частичните избори за кметове, насрочени за 10 март 2024 г. 

  Докладва: Цветанка Георгиева и Силвия   

2. Проект на решение относно приложимите решения на ЦИК 

при произвеждане на нови и частични избори за кметове на 10 март 

2024 г. 

  Докладва: Севинч Солакова 

3. Доклади по административни преписки. 

  Докладват: Емил Войнов, Росица Матева,  

   Йорданка Ганчева, Силвия Стойчева, Красимир 

   Ципов, Гергана Стоянова, Севинч Солакова и  

   Камелия Нейкова 

4. Доклади по дела, жалби и сигнали. 

  Докладват: Росица Матева и Силвия Стойчева 

5. Доклади относно искания за изплащане на възнаграждения 

на ОИК. 

  Докладват: Ерхан Чаушев, Цветанка Георгиева, 

   Силвия Стойчева, Красимир Ципов, Гергана  

   Стоянова, Елка Стоянова и Георги Баханов 

6. Проекти на решения относно предложение до президента 

на републиката за насрочване на частичен избор на 10 март 2023 г. 

  Докладва: Красимир Ципов 
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ПРИСЪСТВАХА: Камелия Нейкова, Емил Войнов, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Георги Баханов, Гергана Стоянова, Елка 

Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Красимир Ципов, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева. 

ОТСЪСТВАТ: Димитър Димитров, Цветозар Томов и 

Любомир Георгиев 

 

Заседанието бе открито в 10,50 ч. и председателствано от 

госпожа Камелия Нейкова – председател на Централната 

избирателна комисия. 

 

* * * 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Добър ден, колеги!  

Единадесет членове сме в залата – имаме кворум за 

откриване и провеждане на заседание. 

Поради ползване на отпуск отсъстват колегите Томов, 

Димитров и Любомир Георгиев. 

Предлагам ви следния проект на дневен ред: 

1. Проект на решение относно приемане на хронограма за 

частични избори за кметове, насрочени за 10 март 2024 г., с 

докладчици колегите Георгиева и Стойчева. 

2. Проект на решение относно приложимите решения на ЦИК 

при произвеждане на нови и частични избори, насрочени за 10 март 

2024 г., с докладчик госпожа Солакова. 

3. Доклади по административни преписки с докладчици 

колегите Войнов, Матева, Ганчева, Стойчева, Ципов, Гергана 

Стоянова, Солакова и аз. 

4. Доклади по дела, жалби и сигнали с докладчици госпожа 

Матева и госпожа Стойчева. 

5. Доклади относно искания за изплащане на възнаграждения 

на ОИК с докладчици: господин Чаушев, госпожа Георгиева, 
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госпожа Стойчева, господин Ципов, госпожа Гергана Стоянова и 

госпожа Елка Стоянова. 

Моля за вашите предложения по дневния ред. 

Госпожо Стойчева, включвам ви в точка четвърта: Доклади 

по дела, жалби и сигнали. 

Господин Ципов? 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Моля да включим нова точка: Проект 

на решение относно предложение до президента за насрочване на 

частични избори. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Предлагам ви да 

бъде точка шеста и може би да е: Проекти на решения относно 

предложения за насрочване на частични избори с докладчик 

господин Ципов. 

Други предложения имате ли? Няма. 

Моля да гласуваме дневния ред. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

 

Започваме с първа точка: 

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО ПРИЕМАНЕ НА 

ХРОНОГРАМА ЗА ЧАСТИЧНИТЕ ИЗБОРИ ЗА КМЕТОВЕ, 

НАСРОЧЕНИ ЗА 10 МАРТ 2024 Г. 

Госпожо Георгиева, заповядайте. 

ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Благодаря. Колеги, докладвам ви 

проект на хронограма за провеждане на частичните избори за 

кметове, насрочени за 10 март 2024 г., в която са разписани всички 

процедури, действия и решения, които следва да бъдат извършени, 

за да се организират и произведат изборите на 10 март, времевият 

участък, в който следва те да се организират, както и срокът до 

датата, до която трябва да бъдат приключени. 
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Моля да я погледнете и ако имате някакви допълнения и 

предложения, сме готови да ги отразим. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания по така представения проект. Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Решението е № 2935-МИ/16.01.2024 г. 

Заповядайте, господин Чаушев. 

ЕРХАН ЧАУШЕВ: С приетото решение предлагам и на 

страницата да се внесе тази хронограма в секцията за съответния вид 

избори, а междувременно страницата да се преструктурира като в 

лявата страна на страницата да започнем с „Частични избори 

10 март 2024 г.“ със съответните подраздели и отдолу, пак в черно, 

„Нови избори на 10 март 2024 г.“  

„Местни избори“ да отиде изцяло в лявата страна, а под 

„Местни избори“ да си стоят и „Местни референдуми“.  

Идеята е да се центрира, че започваме работа по частични и 

нови избори и там да се публикуват материалите. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, други 

предложения има ли? 

Моля да гласуваме направеното предложение. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

 

Продължаваме с точка втора: 

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО ПРИЛОЖИМИТЕ 

РЕШЕНИЯ НА ЦИК ПРИ ПРОИЗВЕЖДАНЕ НА НОВИ И 
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ЧАСТИЧНИ ИЗБОРИ ЗА КМЕТОВЕ НА КМЕТСТВА НА 10 МАРТ 

2024 Г. 

Госпожо Солакова, заповядайте. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, във вътрешната мрежа е 

проектът на решение за приложимите решения както за частични, 

така и за нови избори на 10 март 2024 г. Това решение определя кои 

решения да се прилагат при произвеждането на новите и частичните 

избори от общите избори, като се съобразят сроковете по 

хронограмите за съответния вид избор. Така, мисля, че улесняваме 

общинските избирателни комисии и всички участници в изборите – 

частични и нови, на 10 март 2024 г. Разгледано е на работна група. 

Предлагам да го приемем. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: По проекта на 

решение моля за вашите изказвания. Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Решението е № 2936-МИ/16.01.2024 г. 

 

Продължаваме с точка трета: 

ДОКЛАДИ ПО АДМИНИСТРАТИВНИ ПРЕПИСКИ. 

Господин Войнов, заповядайте. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Уважаеми колеги, информирам ви, че във 

връзка с писмото от Софийска градска прокуратура, което докладвах 

на предходното заседание, и наше протоколно решение от 11 януари 

2024 г., на Централната избирателна комисия бяха върнати три броя 

СУЕМГ със съответните смарткарти и флашпамети към тях. За това 

е съставен приемо-предавателен протокол с вх. № ЦИК-00-

13/12.01.2024 г.  

С приемо-предавателен протокол с вх. № ЦИК-00-14 и вх. № 

ЦИК-00-14-1 трите броя машини за гласуване са предадени за 
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съхранение в склада на „Карго-партнер“. При нас са трите 

комплекта смарткарти и шестте броя флашпамети от машините за 

гласуване, които са използвани на втория тур на изборите на 

5 ноември. 

Във връзка с горното предлагам флашпаметите и 

смарткартите да бъдат върнати на съответните места, където се 

съхраняват другите смарткарти и флашпамети, от изборите на 

5 ноември 2023 г. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Други предложения 

има ли? Няма. 

Моля да гласуваме предложението относно съхранението на 

флашпаметите и картите. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Госпожо Матева, заповядайте в тази точка. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, докладвам ви преписка с вх. № 

ЦИК-00-12/12.01.2024 г., която поради недобра обработка в 

деловодството и несвързване на входящия документ с изходящия, с 

който е поискано предоставянето на техническия носител с 

видеозаписа от Министерството на електронното управление (МЕУ), 

не е предоставена в цялост на председателя за разпределение.  

По тази причина е разпределена на колегата Войнов, след 

това е разпределена на мен, тъй като аз бях докладчик на писмата до 

МЕУ за изискване на техническия носител с видеозапис от 

довереното изграждане на 20 октомври, както и на протоколите, 

които са ни предоставени с предходни писма. 

Сега ви докладвам приемо-предавателен протокол от 

12 ноември, подписан от представител на Министерството на 

електронното управление и представител на ЦИК, който 

определихме в предходното заседание, а именно господин Ц., 

ръководител на звено „Правна дейност“.  
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На 12 януари 2024 г. на господин Ц.        е предаден 

технически носител с надпис „запис, 20 октомври 2023 г., криптиран 

– един брой“, и плик с парола, която, предполагам, че това е пликът, 

е в запечатаното пакетче. Това е пликът. (Показва го.) Пише „парола 

за разкриптиране на запис от 20 октомври“ и тук пише „запис-

20.10.2023 г. 

Моето предложение, с оглед обстоятелството, че не трябва да 

се публикува във вътрешната мрежа този запис, предлагам да вземем 

решение, когато преценим, да го изгледаме всички, които желаят, 

след което да се съхранява в касата, а и докато вземем решение на 

коя дата, по кое време да изгледаме видеозаписа и да използваме 

паролата за декриптиране, да се съхранява в касата на Централната 

избирателна комисия. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения, като, разбира се, ще се организираме 

следващите няколко дни да се запознаем със съдържанието. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Колеги, прекъсвам заседанието за 15-20 минути, тъй като има 

технически проблем с видеоизлъчването. 

 

(След прекъсването.) 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, продължава 

заседанието на Централната избирателна комисия. 

Десет членове сме в залата, имаме кворум. Към момента 

проблемът с видеоизлъчването продължава. По информация от 

Народното събрание има технически проблем, който трябва да бъде 

отстранен и е възникнал по независещи от Централната избирателна 

комисия причини. 
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За заседанието на Централната избирателна комисия и 

решенията, които взима, информацията ще се съдържа в 

стенографския протокол, който ще бъде публикуван на нашата 

страница. 

Продължаваме с доклади в трета точка. 

Госпожо Ганчева, заповядайте. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, докладвам ви постъпило 

искане за съдействие от вещо лице. Представило е документите от 

Окръжен следствен отдел – Кърджали.  

Искането е постъпило с вх. № ПВР/НС-9-123-1/11.01.2024 г., 

предвид което ви предлагам да изпратим писмо, че в отговор на 

неговото писмо, получено по електронната поща, Централната 

избирателна комисия ще предостави оригиналите на адреса на 

седалището си всеки работен ден от 10,00 ч. до 17.00 ч., като лицето 

следва да уведоми предварително кога ще дойде да се запознава с 

оригиналите с цел изготвяне на експертизата. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания?  

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Георги Баханов, Гергана 

Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); 

против – няма. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, в Централната избирателна 

комисия е постъпила преписка от ОИК – Дулово, с вх. № МИ-15-

16/12.01.2024 г., с която ни уведомяват, че с решение на ОИК – 

Дулово, от 10 януари 2024 г. са прекратени правомощията на кмета 

на кметство Прохлада поради влизане в сила на Решение 

№ 124/19.12.2023 г. по адм. дело № 203 по описа на 

Административен съд – Силистра, с което е отменено Решение № 80 

на ОИК – Дулово, с което господин Асенов е обявен на първи тур за 

кмет на кметство Прохлада. 
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В преписката се съдържат всички оригинали с изключение на 

заверен препис на решението. То е влязло в сила, извършена е 

служебна проверка, но предлагам да изпратим писмо на колегите да 

представят заверен препис за попълване на преписката. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Георги Баханов, Гергана 

Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); 

против – няма. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Докладвам преписка с вх. № ЦИК-

00-16/15.01.2024 г. по молба на господин Димитров. Тя е от 

„Информационно обслужване“ АД във връзка с крипто обмена. 

Съдържа информация по повод отстранени тестови файлове в 

платформата CIRCABC – докладвам го за запознаване. То е в 

резултат на наше изходящо писмо ЦИК-00-11/11.01.2024 г. и за 

класиране там, където е необходимо. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожо Стойчева, 

заповядайте. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, с вх. № МИ-15-

18/15.01.2024 г. е получена преписка от ОИК – Радомир, съдържаща 

Решение № 217-МИ/08.01.2024 г., относно предсрочно прекратяване 

пълномощията на кмета на кметство в село Порой.  

Докладвам за сведение на Комисията тази преписка и за 

класиране в съответната папка в деловодството с решение на ОИК 

относно предсрочно прекратяване пълномощията на кметове и 

общински съветници. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Господин Ципов, 

заповядайте. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, докладвам ви вх. № МИ-04-

02-161/12.01.2024 г. – писмо от ОД на МВР – Варна, с което искат 

във връзка с досъдебно производство да бъдат предоставени на 
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технически носител записите от видеозаснемането и 

видеоизлъчването на територията на секционна избирателна 

комисия, находяща се в село Кривня, община Провадия, за изборите 

на 29 октомври.  

В тази връзка в моя папка от днес ще видите проект на писмо 

до „Информационно обслужване“ АД да бъдат предоставени на 

технически носител записите от видеозаснемането в посочената 

секция. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); 

против – няма. 

Госпожо Стоянова, заповядайте. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Колеги, докладвам ви постъпило 

писмо с вх. № МИ-15-7-1/15.01.2024 г. от ОИК – Болярово, с което 

ни уведомяват, че изпратеното ни и по-рано Решение № 86-

МИ/05.01.2024 г. за предсрочно прекратяване пълномощията на 

общински съветник и обявяване на следващия е влязло в сила. 

Решението, което цитирах, съм докладвала в предходно заседание. С 

настоящото писмо ни уведомяват, че същото вече е влязло в сила. 

Следващият ми доклад е по писмо с вх. № МИ-15-

15/12.01.2024 г. ОИК – Мездра, ни уведомява, че тяхно Решение 

№ 201-МИ относно предсрочно прекратяване пълномощията на 

кмета на кметство Крета, което беше изпратено към Централната 

избирателна комисия в началото на годината, не е влязло в сила, тъй 

като срещу това решение е подадена жалба, която с настоящото 

писмо за информация – изпратена е и към Централната избирателна 

комисия, същата е насочена към Административен съд – Враца. 

Докладвам ви за сведение и запознаване с това писмо. 
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Постъпило е писмо от Софийска градска прокуратура, 

Следствен отдел с вх. № НС-09-285-1/11.01.2024 г. – в моя папка от 

предходно заседание, с което се изисква в посочен от получаване на 

писмото срок да бъде представен документ-декларация, попълнена 

от посоченото в писмото лице, подадена при провеждане на 

изборите на 2 октомври 2022 г. 

Тъй като по тези искания е представен отговор, че в 

Централната избирателна комисия не са налице достатъчно 

помещения за архивохранилище на тези документи, и същите се 

намират в Министерството на външните работи, предлагам във 

връзка с това искане на Софийска градска прокуратура, Следствен 

отдел, както и при налични сходни искания при други колеги за 

представени документи, да изпратим писмо към Министерството на 

външните работи за оказване на съдействие на служител на 

Централната избирателна комисия за достъп до помещенията, в 

които се съхраняват изисканите документи, с цел набавянето на 

същите и представянето им в срок на разследващите органи. 

Моля да гласуваме изпращането на такъв текст на писмо. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Има ли изказвания 

и предложения във връзка с доклада на колегата Стоянова? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); 

против – няма. 

Госпожо Солакова, заповядайте. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, с докладна записка – вх. № 

ЦИК-09-340-1/15.01.2024 г., се предлага промяна в сроковете за 

извършване на годишна инвентаризация до 2023 г. и преглед за 

преоценка на материални активи. Видно от докладната записка е 

необходимо да се удължи срокът. 
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Предлагам да приемем решение за удължаване на срока до 

31 януари 2024 г. и да упълномощим председателя да издаде заповед 

с промяната в срока. В останалата част издадената заповед № 57-АД 

от 22 ноември 2023 г. остава без промяна. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, Елка 

Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, с докладна записка – вх. № 

ЦИК-09-9/15.01.2024 г. се предлага да се публикуват отчетите за 

касовото изпълнение на бюджета за месец ноември и месец 

декември 2023 г. 

Предлагам да одобрим публикуването на приложените 

отчетни документи за двата месеца от 2023 г. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: С докладна записка – вх. № ЦИК-09-

8/11.01.2024 г., се предлага сформиране на временна комисия за 

изготвяне на анализ на риска и последващ контрол съгласно 

Стратегията за управление на риска и Вътрешните правила за 

системите за финансово управление и контрол в ЦИК. 

В комисията следва да се включат членове на Централната 

избирателна комисия, директор на дирекция „Администрация“ и 

финансовият контрольор. 
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Предлагам ви да приемем решение за определяне на комисия 

в състав: председател: Любомир Георгиев – член на ЦИК; членове: 

Йорданка Ганчева и Силвия Стойчева – членове на ЦИК; Красимира 

Манолова – директор, дирекция „Администрация“ и                      П. 

С. – финансов контрольор, които да направят анализ и годишна 

оценка на съществените рискове и да изготвят доклад за 

управление на риска в срок до 31 януари.  

Същият ще послужи при изготвяне на годишния доклад за 

състоянието на системите за финансово управление и контрол в 

организациите от публичния сектор, както и да извършат последващ 

контрол по Вътрешните правила за системите за финансово 

управление и контрол в ЦИК. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения? Няма. 

Моля, процедура по гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, за сведение ви докладвам 

писмо с вх. № МИ-00-6/15.01.2024 г. от „Информационно 

обслужване“ АД в отговор на наше писмо във връзка с получен 

въпрос от Националния статистически институт за кметства по 

списък, в които няма произведен избор за кмет на кметство на 

29 октомври 2023 г.  

За запознаване ви докладвам и вх. № МИ-15-28/15.01.2024 г. 

от ОИК – Джебел. Това е една от общинските избирателни комисии, 

до които изпратихме писмо с искане за предоставяне на 

допълнителна информация в Централната избирателна комисия, за 

да изготвим отговор до Националния статистически институт 

(НСИ).  

Ардино, Кирково, Столична и Търговище са останалите ОИК, 

до които е адресирано нашето писмо. 
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Колеги, от ОИК – Севлиево, получихме писмо с вх. № МИ-

15-17/12.01.2024 г. Към писмото е приложено копие от решение на 

Габровски административен съд относно обявяване на 

недействителност на избора в кметство Стоките. По повод на това 

решение вече има насрочен избор за кмет на кметство – нов избор, 

на 10 март 2024 г. и с оглед правилно и законосъобразно протичане 

на изборния процес поставят въпроса относно упражняването на 

избирателните права от населените места според ОИК – Севлиево, 

съставни към кметство Стоките, а именно Валевци, Купен, Селище, 

Угорелец, Попска и Тумбалово.  

В тази връзка ви докладвам и писмо с вх. № МИ-06-

21/15.01.2023 г. От община Севлиево ни изпращат копие от решения 

на Габровски административен съд по три други производства по 

обжалване на резултата от произведени избори за кметове на 

кметства – в кметство Батошево, кметство Душево и кметство 

Шумата.  

В тази връзка ви предлагам, като имаме предвид, че НСИ, 

съгласувано с Министерството на регионалното развитие и 

благоустройството (МРРБ) поддържа Единен регистър на 

административно-териториалните и административно-

териториалните единици в Република България, предлагам ви 

конкретно само за Стоките да поставим въпроса към настоящия 

момент, както съм изготвила проект на писмо във вътрешна мрежа 

до НСИ с копие до министъра на регионалното развитие, да 

поставим конкретно въпроса дали кметство Стоките включва и 

населените места, както са посочени в писмото на ОИК. 

Предлагам ви в самото писмо да добавим и да приложим и 

копие от писмото на община Севлиево. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания и предложения. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 
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Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, за запознаване ви докладвам 

вх. № ЦИК-13-1/15.01.2024 г. От Печатницата на БНБ изпращат 

искане за попълване на анкета във връзка със сключени договори. 

По повод изпратено от нас проекторешение за осъществяване на 

контрол сме получили вх. № МИ-26-3/15.01.2024 г. – от Печатницата 

на БНБ, правят предложения по проекта на решение. 

Ще бъде взето предвид при представянето на проекта на 

решение за осъществяване на контрол. Проектът е във вътрешната 

мрежа. 

Колеги, докладвам ви писмо с вх. № МИ-15-12/11.01.2024 г. и 

вх. № МИ-15-12-1 също от 11 януари от ОИК – Макреш, които ни 

уведомяват, че директно в съда е постъпила жалба срещу Решение 

№ 61 на ОИК – Макреш, от 21 декември 2023 г. за констатиране и 

обявяване на предсрочно прекратяване на пълномощията на кмета 

на кметство Подгоре.  

В тази връзка ви докладвам за постановено решение от 

Административен съд – Видин, Решение № 61 от 12 януари по адм. 

дело № 278/2023 г., с което съдът приема за неоснователна жалбата, 

но процесуално допустима. Отхвърля жалбата против Решение № 

61-МИ/21.12.2023 г. на ОИК – Макреш, с което се констатира и 

обявява предсрочно прекратяване на пълномощията. Решението 

може да бъде обжалвано с касационна жалба в 7-дневен срок. 

В тази връзка, тъй като имаме наше решение и писмо до 

президента с предложение за насрочване на частичен избор в 

кметство Подгоре, община Макреш, и съобразно практиката на 

Централната избирателна комисия, предлагам да изпратим писмо до 

президента на републиката и да го уведомим за образуваното 

административен дело срещу решението на Общинската 

избирателна комисия – постановено решение от 12 януари, което 

подлежи на касационно обжалване пред Върховен административен 

съд, за да отложим насрочването на частичния избор. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Има ли други 

предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Колеги, в тази точка ви докладвам вх. №№ ЧМИ-01-

4/15.01.2024 г. и ЧМИ-01-5/15.01.2024 г., поставени върху 

постъпилото писмо от администрацията на президента, с което ни 

изпращат преписи от Указ № 6 и Указ № 7 от 11 януари 2024 г. на 

президента на републиката, като с Указ № 6 е насрочен частичен 

избор за кмет на кметство Лютиброд, община Мездра, област Враца 

на 10 март 2024 г., а с Указ № 7 е насрочен частичен избор за кмет 

на кметство Паволче, община Враца, област Враца на 10 март 2024 г. 

Указите са издадени на 11 януари 2024 г. Докладвам ги за 

сведение и ще бъдат публикувани в съответната секция на интернет 

страницата на ЦИК. 

Следващият ми доклад – входирана е преписка, адресирана 

до МВР с вх. № ЦИК-04-92-2/15.01.2024 г. Предлагам ви с писмо да 

се върне на подателя, тъй като погрешно е постъпила в Централната 

избирателна комисия. 

Моля да гласуваме връщането й до Министерството на 

вътрешните работи, Областна дирекция на МВР – Русе. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Росица 

Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Колеги, прекъсвам заседанието на Централната избирателна 

комисия. 

Ще продължим в 14.00 ч. 
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(След почивката.) 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, продължава 

заседанието на Централната избирателна комисия – 10 членове сме в 

залата, налице е кворум. 

Продължаваме с доклади в точка трета: Административни 

преписки. 

Връщам на доклад преписка с вх. № ЦИК-07-118 –покана от 

председателя на Централната избирателна комисия на Република 

Азербайджан за наблюдение на предсрочните президентски избори в 

Азербайджан, които ще се проведат на 7 февруари 2024 г.  

По информация, получена от лицето за контакт, Централната 

избирателна комисия на Азербайджан поема разходите за двама 

членове на Централната избирателна комисия относно настаняване, 

изхранване и местен транспорт. 

До момента са заявили желание колегите Елка Стоянова и 

Георги Баханов. 

Има ли други предложения? 

Предлагам ви да изпратим отговор на колегите от 

Централната избирателна комисия на Азербайджан, че в 

наблюдението на президентските им избори ще вземат участие 

двамата колеги, членове на Централната избирателна комисия, които 

споменах и разбира се, ще изпратим формулярите, които са 

приложени към писмото. 

Има ли други предложения? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Росица Матева, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Колеги, следващото ми предложение е – в моя папка от 

днешна дата, моля да погледнете проект на писмо с проектен номер 

8826, което беше обсъдено на работна група, относно реда за 
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изплащане на средствата за възнаграждение на общинските 

избирателни комисии с мандат 2023 – 2027 г., което да изпратим на 

министъра на финансите за съгласуване. 

Предлагам да го изпратим на министъра на финансите за 

съгласуване. 

Има ли други предложения? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Росица 

Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Следващ докладчик – госпожа Матева. 

РОСИЦА МАТЕВА: Благодаря. Колеги, във връзка със 

започващото от утре приемане на документи за допускане на 

регистрирани в ЦИК партии и коалиции за участие в новите и 

частичните избори, насрочени за 10 март, обсъдихме в работна 

група, че на практика партиите и коалициите, които са регистрирани 

в ЦИК за местните избори на 29 октомври 2023 г, са представили 

удостоверения от Сметната палата за внесените финансови отчети на 

партията или съответно партии в състава на коалиция, регистрирани 

в ЦИК. Изискващите се сега удостоверения ще бъдат със същото 

съдържанието като представените вече, тъй като срокът за 

представяне на финансови отчети за 2023 г. изтича на 31 март, 

поради което беше обсъдено и решено да уведомим чрез съобщение, 

публикувано на нашата страница и изпратено като прессъобщение, 

партиите и коалициите, регистрирани за участие, да подадат 

заявление само за допускане за участие в новите и частични избори, 

да не представят такова удостоверение от Сметната палата, тъй като 

в оригинал то се съдържа в документацията, с която са  

регистрирани в ЦИК. 

В този смисъл предлагам да гласуваме съобщение, което да 

се публикува на нашата страница, и да бъде изпратено като 

прессъобщение. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

предложения? 

Моля, процедура по гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Росица 

Матева, Силвия Стойчева); против – няма. 

Госпожо Ганчева, заповядайте. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, моят доклад току-що 

постъпи – преписка от Министерството на външните работи, с вх. № 

ЕП-04-01-1/16.01.2024 г. Препратено ни е писмо относно препоръка 

на Европейската комисия относно приобщаващите и устойчиви 

изборни процеси в Съюза за засилването на европейския характер и 

на ефективното провеждане на изборите за Европейски парламент. 

Доколкото успях да се запозная, се иска съдействие за 

предоставяне на принос по компетентност по отношение на 

елементи за позицията на Република България на заседанието на 

СОВ, по възможност до 18 януари 2024 г. и опорни точки за 

изказване на английски език, по възможност в срок до 24 януари 

2024 г., като ни обръщат внимание и на организираните през месец 

януари 2024 г. от ЕМИС две тематични онлайн срещи в контекста на 

приетите през месец декември 2023 г. от Европейската комисия 

Пакет за гражданство и Пакет за защита на демокрацията.  

Информация за двете събития и условията за участие се 

съдържат в приложението на настоящото писмо. Приложена е и 

Препоръката, както и информация за двете събития. 

Нямам информация дали има свързани преписки, така че ви 

предлагам да се запознаем, защото Препоръката, която е 

предложена, е доста страници и евентуално в работен порядък и на 

заседание да разгледаме тази преписка. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Господин Баханов, 

заповядайте. 

ГЕОРГИ БАХАНОВ: Благодаря Ви, госпожо Председател. 
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Уважаеми колеги, докладвам ви вх. № НС-04-02-

3/12.01.2024 г. от ОД на МВР – Враца, до Централната избирателна 

комисия.  

В Централната избирателна комисия е получено 

постановление от старши разследващ полицай, който желае да му 

бъде предоставена писмена информация и съответни документи от 

Централната избирателна комисия относно гласували ли са в 

изборите за народни представители, проведени на 14 ноември 

2021 г., изброени няколко лица – всички лица са на адрес за 

призоваване и живущи в град Роман, област Враца. В кои 

избирателни секции в град Роман са включени посочените лица в 

изборите за избор на народни представители на 14 ноември 2021 г.? 

Искат да се представят копия от всички относими документи от 

участието на посочените лица. 

Желаят справката да бъде изпратена до 31 януари 2024 г., 

като при неизпълнение подлежим на глоба, наложена по реда на 

НПК и Закона за съдебната власт. 

Уважаеми колеги, въпреки заплахата, угрозата от глоба, 

предлагам да изпратим писмо и да препратим по компетентност на 

община Роман, където би следвало да се съхранява информацията по 

отношение на всички лица, както казах преди малко, същите са с 

постоянен адрес в град Роман, област Враца, разбира се, с копие до 

старши разследващия полицай, за да знае откъде да получи исканата 

информация, а не от ЦИК. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); 

против – няма. 

Госпожо Стойчева, заповядайте. 
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СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: С вх. № МИ-07-4/12.01.2024 г. сме 

получили писмо от секретаря на Столична община във връзка с 

препратено запитване от           Н.           А., член на ОИК – Столична, 

с което ни информират, че кметът на Столична община не притежава 

материална компетентност да се произнесе по така отправеното от 

госпожа          А. запитване. То е изпратено като отговор и до нея, 

така че го докладвам за сведение на Комисията. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожо Солакова, 

заповядайте. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, докладвах ви на предходно 

заседание получените оферти във връзка с искането на ЦИК за 

извършване на оценка на нефинансови дълготрайни активи.  

В тази връзка след протоколното решение на Централната 

избирателна комисия е представена докладна записка с вх. № ЦИК-

09-6-1/16.01.2024 г. за сключване на договор с консултантска къща 

АМРИТА ООД със съответния предмет на договор съгласно 

предходното ни решение. 

Представен е проект на договор, както и контролен лист за 

извършен предварителен контрол относно законосъобразността на 

сключването на договора. 

Предлагам ви при условията по подадената оферта и така 

както е представен проектът на договор да се сключи такъв от 

Централната избирателна комисия, за което да упълномощим 

председателя, с консултантска къща АМРИТА ООД. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); 

против – няма. 
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Преминаваме към точка четвърта: 

ДОКЛАДИ ПО ДЕЛА, ЖАЛБИ И СИГНАЛИ. 

Заповядайте, госпожо Матева. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, докладвам ви писмо от 

Административен съд – София-град, по адм. дело № 12160/2023 г. 

по описа на съда, Второ отделение, 72 състав. С това писмо съдът 

указва на Централната избирателна комисия в тридневен срок от 

получаване на писмото да представи по делото преписката по 

Решение № 2917-НС/30.11.2023 г. и писмо с вх. № НС-02-

76/30.11.2023 г. 

Колеги, във вътрешната мрежа, в папка с моите инициали 

има проект на писмо до Административен съд – София-град, с 

подготвен отговор, в който са изброени всички документи, 

съдържащи се в преписката, която е послужила, за приемане от 

Централната избирателна комисия на Решение № 2917/30.11.2023 г., 

с което обявяваме Вениамин Иванов Воденичаров за народен 

представител на мястото на Иван Михайлов Алексиев, който, 

припомням, че беше обявен за избран за народен представител с 

Решение № 2883-НС/09.11.2023 г. на мястото на         Д.                Н. 

Н.         Впоследствие се оказа, че господин Алексиев е обявен за 

избран за общински съветник в Столична община и след като подаде 

заявление до председателя на Народното събрание, че не желае да 

положи клетва, ни беше изпратено от председателя на Народното 

събрание писмо с вх. № НС-02-77, съдът изисква 76, то също е 

описано и представено. 

Подготвена е цялата преписка, заверена е „вярно с 

оригинала“ и предлагам да гласуваме. 

Към документите, които са описани, предлагам само да се 

добави и писмо с вх. № МИ-10-273/20.11.2023 г., с което отговаряме 

на запитване на партия „Възраждане“, от чиято листа беше обявен за 

избран за народен представител Иван Михайлов Алексиев – вх. № 

НС-08-1/15.01.2024 г. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания и предложения по текста? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); 

против – няма. 

РОСИЦА МАТЕВА: Докладвам ви писмо с вх. № МИ-08-1-

2/15.01.2024 г. от Административен съд – Благоевград, по адм. дело 

№ 1097/2023 г. По мои спомени това е трето поред писмо, с което по 

това дело ни се изисква да представим информация относно 

проверката за гласуване по избирателни списъци, извършвана 

съгласно Решение № 2765-МИ/24.10.2023 г. на ЦИК. 

Предлагам ви да върнем отговор на Административен съд – 

Благоевград, със същото съдържание както предходните, а именно, 

че все още не е приключила проверката. 

 Тъй като съдът ни информира, че следващото съдебно 

заседание е насрочено на 18 януари 2024 г., току-що проведох 

разговор с главния директор на ГД ГРАО, която ме информира, че 

може би до края на седмицата ще бъде изпратен резултатът от 

проверката на ЦИК, и ако сте съгласни, да посочим в едно 

изречение, че по информация от ГД ГРАО до края на седмицата ще 

приключи проверката, след което можем да предоставим 

резултатите от проверката по делото, ако е необходимо. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения и изказвания? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 1 (Йорданка Ганчева). 
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РОСИЦА МАТЕВА: Докладвам ви писмо с вх. № ЦИК-00-

154-1/12.01.2024 г. от процесуалните представители на Централната 

избирателна комисия по Търговско дело № 822. Изпраща ни се 

заключение на съдебно-техническа експертиза. С него може да се 

запознаете в папката с моите инициали. 

Колеги, в моя папка е публикувано Определение № 398 от 

15 януари на Пето отделение на Върховен административен съд, 

постановено по адм. дело № 142/2024 г., като току-що ми беше 

донесено и писмо. Това, което е публикувано, го разпечатих вчера от 

страницата на съда, а току-що ми беше донесено писмо с вх. № 

ЦИК-00-317-1/16.01.2024 г., с което ни се съобщава Определение № 

398 от 15 ноември 2024 г. С това определение се оставя без 

разглеждане частната жалба на Централната избирателна комисия, 

която е срещу протоколно определение от 6 ноември на 

Административен съд – София-град, по адм. дело № 9540/2023 г.  

Припомням, че по това дело Административен съд – София-

град, конституира като ответник зам.-председател на Централната 

избирателна комисия вместо самата Централна избирателна 

комисия.  

Едното основание да бъде оставена жалбата без разглеждане 

е, че Централната избирателна комисия не е надлежна страна по 

спора и няма правото да обжалва това определение.  

Другото е, че с това определение не се прегражда ходът по 

делото, но аз предлагам да възложим на юристите да подготвят 

жалба срещу това определение, тъй като е прието от Пето отделение 

на Върховен административен съд, което категорично не се 

занимава с дела по Изборния кодекс. 

Следващият ми доклад е вече писмо с вх. № МИ-08-

4/15.01.2024 г. от Административен съд – София-град, по адм. дело 

№ 10560/2023 г., 33 състав. С това писмо ни се изпраща 

Определение № 9695 от 8 ноември 2023 г. по делото, с което се 

оставя без разглеждане жалба с вх. № 1506/03.11.2023 г. на ОИК – 

Столична, и постъпила в Столична община от                 Г.                 
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С.           Н. и          Д.              К.             Б. срещу Решение № 937-

МИ/31.10. на ОИК – Столична.  

Прекратява се производството по адм. дело № 560 на АССГ и 

се изпраща преписката на ЦИК по подведомственост за произнасяне 

по същество по жалбата след преценка на редовността и 

допустимостта й. Изпратени са жалбата и придружаващите я 

документи. 

Колеги, в момента го докладвам за запознаване и за 

следващото заседание евентуално ще ви предложа проект на 

решение. Само за информация – решението, което се обжалва, и е 

изпратено по подведомствено за произнасяне от ЦИК, е Решение № 

938, с което ОИК – Столична, допуска до участие на втори тур 

кандидатите Васил Терзиев и Ваня Григорова. Трайната практика е, 

че тези решения не подлежат на самостоятелен контрол. Нека да 

бъде за запознаване и след обсъждане на работна група ще преценим 

дали да се произнесем с решение, или не. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожо Стойчева, 

заповядайте. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, с вх. № МИ-15-18-

1/15.01.2024 г. в Централната избирателна комисия чрез ОИК – 

Радомир, е постъпила жалба от           С.            М. срещу Решение № 

216-МИ/08.01.2024 г. на ОИК – Радомир, с което същата не е 

прекратила пълномощията на           Й.            Г. като кмет на 

кметство Долни Раковец. 

Предлагам да изпратим по компетентност жалбата от Силвия 

Мирчева до Административен съд – Перник, тъй като съгласно 

чл. 42, ал. 5 от ЗМСМА, решенията и отказите на Общинската 

избирателна комисия по ал. 4 от същия закон, могат да се оспорват 

пред съответния адм. съд, в случая това е Административен съд – 

Перник. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Има ли изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 
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Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

 

Преминаваме към точка шеста: 

ПРОЕКТИ НА РЕШЕНИЯ ОТНОСНО ПРЕДЛОЖЕНИЕ ДО 

ПРЕЗИДЕНТА НА РЕПУБЛИКАТА ЗА НАСРОЧВАНЕ НА 

ЧАСТИЧЕН ИЗБОР ЗА КМЕТ НА КМЕТСТВО ЗАБЪРДО НА 

10 МАРТ 2024 Г. 

Господин Ципов, заповядайте. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, в моя папка от днес ще видите 

проект на решение относно предложение до президента на 

Република България за насрочване на частичен избор за кмет на 

кметство Забърдо, община Чепеларе, област Смолян. 

В Централната избирателна комисия с вх. № МИ-15-

27/15.01.2024 г. е постъпила преписка от ОИК – Чепеларе, във 

връзка с чл. 463 от Изборния кодекс. 

Приложени са решение под съответния номер на ОИК – 

Чепеларе, с което на основание чл. 42, ал. 4 във връзка с чл. 42, ал. 1, 

т. 1 ОИК е обявила прекратяване на пълномощията на Здравка 

Валентинова Черпокова като кмет на кметство Забърдо, община 

Чепеларе, област Смолян; писмо от Общински съвет – Чепеларе, с 

приложена оставка от Здравка Веселинова; копие от Протокол № 24-

МИ/12.01.2024 г. от заседание на ОИК – Чепеларе. 

От извършената служебна проверка от електронната страница 

на ГД ГРАО при МРРБ е видно, че е налице условието за 

произвеждане на избор за кмет на кметство Забърдо, община 

Чепеларе, област Смолян. 

Предлагам Централната избирателна комисия да приеме, че 

ОИК – Чепеларе, е представила необходимите документи съгласно 

чл. 462, ал. 1 и 3 от Изборния кодекс, установяващи предсрочното 
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прекратяване пълномощията на кмета на кметство и необходимостта 

от произвеждане на частичен избори. 

Предвид съответното основание от Изборния кодекс ви 

предлагам следното 

„РЕШЕНИЕ: 

Предлага на президента на Република България да насрочи 

частичен избор за кмет на кметство Забърдо, община Чепеларе, 

област Смолян.“ 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Има ли изказвания?  

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Решението е № 2937-МИ/16.01.2024 г. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Предлагам да гласуваме и писмо до 

президента. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Моля, режим на 

гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Следващ докладчик – госпожа Стоянова. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Колеги, в моя папка от днешна дата 

ви докладвам предложение до президента за насрочване на частичен 

избор за кмет на кметство село Горно Церовене, община Монтана, 

област Монтана. 

Общинска избирателна комисия – Монтана, с писмо вх. № 

МИ-15-23/15.01.2024 г. е уведомила Централната избирателна 

комисия, че с Решение № 195-МИ/15.01.2024 г. на основание чл. 42, 

ал. 1, т. 13 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация е обявила предсрочното прекратяване пълномощията 
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на кмета на кметство село Горно Церовене, община Монтана, област 

Монтана, Йордан Любенов Йорданов. 

Към писмото са приложени съответните документи и 

заверено копие от решението на ОИК; препис извлечение от акт за 

смърт на община Монтана. 

След служебна справка Централната избирателна комисия 

удостовери наличието на достатъчно брой постоянно регистрирани 

жители в населеното място за провеждане на частичен избор.  

С оглед това предлагам на Централната избирателна комисия 

да приеме, че са представени необходимите документи съгласно 

изискванията на чл. 463, ал. 3 от Изборния кодекс, удостоверяващи 

основания за предсрочно прекратяване пълномощията на кмета на 

кметство село Горно Церовене, община Монтана и необходимостта 

от насрочване на частични избори, във връзка с което Централната 

избирателна комисия намира, че са налице изискванията на чл. 462, 

ал. 1 от Изборния кодекс за произвеждане на частичен избор за кмет 

на кметство в село Горно Церовене, община Монтана, поради което 

на посоченото правно основание предлагам да вземем решение, с 

което Централната избирателна комисия предлага на президента на 

Република България да насрочи частичен избор за кмет на кметство 

в село Горно Церовене, община Монтана, област Монтана. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания по проекта? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Решението е № 2938-МИ/16.01.2024 г. 

Колеги, предлагам да гласуваме и писмото до президента, с 

което да изпратим решението и преписката. 

Режим на гласуване. 
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Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Цветанка Георгиева); против – няма. 

 

Преминаваме към пета точка от дневния ред: 

ДОКЛАДИ ОТНОСНО ИСКАНИЯ ЗА ИЗПЛАЩАНЕ 

ВЪЗНАГРАЖДЕНИЯ НА ОИК. 

Господин Чаушев, заповядайте. 

ЕРХАН ЧАУШЕВ: Уважаеми колеги, ще ви докладвам пет 

искания: с вх. № МИ-27-6/05.01.2024 г. сме получили от ОИК – 

Ловеч, искане за изплащане на проведено заседание на 1 декември, 

на което са присъствали председател, двама зам.-председатели и 

трима членове, на което заседание са обсъждали заличаване от 

списъка на избраните общински съветници в община Ловеч на 

кандидат за общински съветник. 

По преписката са приложени счетоводна справка и контролен 

лист. 

Предлагам да одобрим изплащането на исканото 

възнаграждение в размер на 432,25 лв. с осигуровките във връзка с 

проведеното заседание за заличаване на този кандидат за общински 

съветник и обявяване на следващия от листата. 

Предлагам да го гласуваме. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Има ли изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, Елка 

Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); 

против – няма. 

ЕРХАН ЧАУШЕВ: Следващото искане за изплащане на 

възнаграждение е от ОИК – Кърджали, с вх. № МИ-27-

221/05.12.2023 г.  
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На 7 ноември 2023 г. е проведено заседание, на 8-и и 9 

ноември 2023 г. са дадени дежурства, и на 13 ноември 2023 г. отново 

са дадени дежурства. Даденото дежурството на 8 ноември е за 

представителство по адм. дело от председател, зам.-председател и 

член; на 9 ноември дежурството е дадено от председател, зам.-

председател и член относно предаване на устройства за 

видеонаблюдение, на 13 ноември член на комисията – 

представителство по време на броене на бюлетини по адм. дело.  

На заседанието са присъствали председател, 4 заместник-

председатели, секретар и пет членове на ОИК, на което заседание са 

упълномощавали представители за участие в съответните 

административни дела и извършване на съответните действия. 

Предлагам да им се изплати възнаграждение за дадени 

дежурства и проведени заседания в размер на 1376,55 лв. ведно с 

осигуровките. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

изказвания. 

Процедура по гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

ЕРХАН ЧАУШЕВ: С вх. № МИ-27-213/04.12.2023 г. от ОИК 

– Исперих, сме получили искане за изплащане на възнаграждения 

относно проведено заседание на 27 ноември 2023 г., на което са 

присъствали председател, 2 заместник-председатели, секретар и 

5 членове. Заседанието е проведено във връзка със заличаване на 

кандидат за общински съветник от съответната листа и обявяване на 

следващия. 

По преписката има счетоводна справка и контролен лист. 

Предлагам да се изплати на ОИК – Исперих, възнаграждение 

в размер на 638,40 лв. със съответните осигуровки. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Има ли изказвания 

по предложението? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

ЕРХАН ЧАУШЕВ: Докладвам искане с вх. № МИ-27-

232/07.12.2023 г. от ОИК – Долни Чифлик. Искането е за дадено 

дежурство на 15 ноември 2023 г. от председател, секретар и член във 

връзка с подготовка за представяне на документи по съответно адм. 

дело. Още едно искане за дадено дежурство на 20 ноември 2023 г. от 

председател, който се е явил по съответното дело. 

Предлагам да се изплатят тези дежурства в размер на 

312,55 лв. с осигуровките. По преписката има контролен лист и 

счетоводна справка. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

ЕРХАН ЧАУШЕВ: Докладвам вх. № МИ-27-241/12.12.2023 г. 

– искане от ОИК – Роман, за проведено заседание на 7 декември 

2023 г., на което са присъствали председател, двама заместник-

председатели, секретар и 5 членове, на което заседание са 

обсъждали и приемали решение по отношение представяне на 

документи по преписка по искане на наказателно производство. 

Дадено е дежурство от председател и член на 6 декември 

2023 г. за участие в съответно административно производство. 

По преписката има счетоводна справка и контролен лист. 
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Предлагам да им се изплати за заседание и дадените 

дежурства сумата от 791,35 лв. заедно с осигуровките. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Росица 

Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Следващ докладчик – господин Ципов. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, докладвам ви вх. № МИ-27-

11/09.01.2024 г. – искане за изплащане на възнаграждение от ОИК – 

Белица, за дадени две дежурства и проведено едно заседание. 

В дежурствата са участвали председател, заместник-

председател и секретар, а на заседанието са присъствали 

председател, четирима заместник-председатели, секретар и 

5 членове. 

Искането е за сумата от 1250,20 лв. Преписката е 

съпроводена със счетоводна справка и контролен лист. 

Моля да одобрим изплащането на възнаграждения на ОИК – 

Белица. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Има ли изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Росица 

Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Госпожо Георгиева, заповядайте. 

ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Колеги, докладвам ви с вх. № 

МИ-27-239/08.12.2023 г. искане за изплащане възнаграждение за 

дадени дежурства от ОИК – Ямбол. Дежурствата са дадени през 

месец ноември и са свързани с подготовка на писма във връзка с 

искане на Районен съд – Ямбол, комплектуване и предаване на 
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изборни книжа и материали на общинската администрация, както и с 

предаване на устройствата за видеонаблюдение и видеозаснемане в 

София. 

Приложени са всички изискуеми документи. Налични са 

счетоводна справка и контролен лист.  

Сумата е в размер на 512,05 лв. 

Предлагам ви да я одобрим за ОИК – Ямбол. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Има ли изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Росица Матева, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Колеги, докладвам ви с вх. № 

МИ-27-258/14.12.2023 г. искане за изплащане на възнаграждения от 

ОИК – Съединение, за дадени пет дежурства през месец ноември и 

декември. Всичките те са били във връзка с подготовка на 

материали, изискани от Административен съд – Пловдив, по водено 

съдебно дело. 

Приложени са изискуемите материали. Налични са контролен 

лист и счетоводна справка. Сумата е в размер на 711,55 лв. 

Предлагам ви да я одобрим за ОИК – Съединение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Има ли изказвания? 

Моля да гласуваме предложението. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Росица Матева, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Госпожо Стойчева, заповядайте. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, с вх. № МИ-27-

224/07.12.2023 г. е постъпило искане за изплащане на 

възнаграждения за проведено заседание на 4 декември от ОИК – 
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Самоков, и дадени дежурства от председател и секретар за периода 

от 14 ноември 2023 г. до 5 декември 2023 г. 

Приложени са всички необходими документи, контролен 

лист за извършване на предварителен контрол от финансовия 

контрольор, както и счетоводна справка за размера на исканите 

възнаграждения.  

Заедно с осигурителните вноски те са на стойност 1968,40 лв. 

Моля да одобрим изплащането на възнагражденията. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Росица Матева, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: С вх. № МИ-27-259/14.12.2023 г. е 

постъпило искане за изплащане на възнаграждения от ОИК – Червен 

бряг, за проведено заседание на 11 декември. 

Приложени са всички необходими документи, контролен 

лист и счетоводна справка за размера на възнагражденията, които 

заедно с осигурителните вноски са на стойност 651,70 лв. 

Моля да одобрим изплащането. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Росица Матева, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Следващото искане е отново от ОИК 

– Червен бряг, с вх. № МИ-27-5/05.01.2024 г. за дадено дежурство на 

13 декември 2023 г. от председател и член на комисията. 
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Приложени са нужните документи, контролен лист и 

счетоводна справка. 

Размерът на исканите възнаграждения заедно с 

осигурителните вноски е на стойност 152,95 лв. 

Предлагам да одобрим изплащането. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Има ли изказвания 

по предложението? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Росица Матева, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Следващ докладчик – госпожа Стоянова. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Колеги, докладвам ви постъпило 

искане от ОИК – Кюстендил, с вх. № МИ-27-164/21.11.2023 г., за 

изплащане на възнаграждение за дадено едно дежурство на 

21 ноември от председателя и секретаря на Общинската избирателна 

комисия във връзка с изготвяне на документи относно обявяване на 

избран общински съветник. 

Преписката е комплектувана с изготвена счетоводна справка 

и представени от ОИК документи, справка за проведено дежурство. 

Налице е и контролен лист за извършен предварителен контрол, 

преди поемане на задължението. 

Искането е за изплащане на възнаграждение за дадено 

дежурство в размер на 159,60 лв. ведно с осигуровките. 

Предлагам да бъде одобрено изплащането на 

възнаграждението в посочения размер. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? 

Режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 
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Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Росица Матева, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Госпожа Елка Стоянова. 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Колеги, докладвам ви преписка с вх. № 

МИ-27-242 – уведомление от ОИК – Родопи, с което представят 

документи и молят да им бъдат изплатени възнаграждения за 

проведени заседания и дадени три дежурства през месец ноември 

2023 г. 

Видно от представените документи е налице основание за 

изплащане на възнаграждения в размер на 1243,55 лв., поради което 

предлагам да гласуваме изплащането на посочените възнаграждения 

за проведено заседание и три дежурства на ОИК – Родопи. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Има ли изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Росица Матева, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Следващата ми преписка е с вх. № МИ-

27-16/12.01.2024 г. ОИК – Севлиево, представя документи и моли да 

им бъде изплатено възнаграждение в размер на 1642,55 лв. за 

проведени две заседания и дадени четири дежурства през месец 

декември 2023 г. и месец януари 2024 г. 

Тъй като са налице всички необходими документи, плюс 

представена счетоводна справка и контролен лист, както и на 

предходната преписка, предлагам да гласуваме изплащането на 

цитираното възнаграждение в размер на 1642,55 лв. на ОИК – 

Севлиево. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Има ли изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 
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Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Росица Матева, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Господин Баханов, заповядайте. 

ГЕОРГИ БАХАНОВ: Благодаря Ви, госпожо Председател. 

Уважаеми колеги, докладвам ви вх. № МИ-27-238-

4/08.12.2023 г. от ОИК – Ветово, с искане за изплащане на 

възнаграждения за дадено дежурство от председателя на ОИК – 

Ветово, по повод изготвяне и предаване на писмено становище по 

адм. дело по описа на Административен съд – Русе, по  което ОИК е 

ответник. Дежурството е дадено на 17 ноември 2023 г. Приложени 

са доказателства, както и контролен лист и счетоводна справка. 

Другото искане отново е от ОИК – Ветово, с вх. № МИ-27-

238/08.12.2023 г., за дадено дежурство на 20 ноември от членове на 

ОИК – Ветово, по повод присъствие и процесуалното им 

представителство в съдебно заседание по адм. дело по описа на 

Административен съд – Русе, по което ОИК е ответник. 

Представени са доказателства, протокол от заседанието. 

Следващото искане е с вх. № МИ-27-238/08.12.2023 г. и е 

отново от ОИК – Ветово. На 23 ноември 2023 г. председателят на 

комисията във връзка с адм. дело е получил лично от деловодството 

на Административен съд – Русе, определение по делото и във връзка 

с него е изготвил молба, която е подал пред Административен съд – 

Русе. 

Отново са приложени доказателства от определението на 

съда, присъствен лист. 

Следващото искане е с вх. № МИ-27-238-2/08.12.2023 г. 

отново от ОИК – Ветово, че на 24 ноември 2023 г. председателят на 

ОИК – Ветово, във връзка с назначена по адм. дело съдебно-

преброителна експертиза е изготвил молба, описана подробно, която 

е депозирал пред Административен съд – Русе, както и писмо до 

ЦИК, изпратено по електронната поща. 

Искането е придружено с доказателства. 
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На 24 ноември членове на ОИК – Ветово, са дали дежурства 

по повод преместване на материали и документация на ОИК – 

Ветово, в помещението, в което е била комисията по време на 

провеждане на изборите. Това е помещение, находящо се в сградата 

на общинската администрация Ветово. 

Следващото искане е с вх. № МИ-27-238-3. Това, което преди 

малко ви докладвах, няма вх. номер, явно върви общо с друго. 

Председателят на ОИК – Ветово, във връзка с дадено писмено 

становище на ЦИК относно определяне действителността на 

хартиените бюлетини, изготвя и подава молба до Административен 

съд – Русе. 

Уважаеми колеги, предлагам ви да изплатим на ОИК – 

Ветово, сума в размер на 791,35 лв. с осигурителните вноски за 

дадени от комисията в различен състав пет дежурства на 17-и, 20-и, 

23-и и 29-и и 30 ноември 2023 г. 

Изготвен е протокол и счетоводна справка за исканите суми. 

Предлагам да вземем протоколно решение, с което да 

удовлетворим искането на ОИК – Ветово. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания по предложението? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

ГЕОРГИ БАХАНОВ: Следващото искане е с вх. № МИ-27-

10/08.12.2023 г. от ОИК – Петрич, за изплащане на възнаграждение 

за проведено заседание на 8 декември 2023 г. и дадено дежурство от 

председателя на 13 декември 2023 г. 

На заседанието са присъствали председател, двама 

заместник-председатели, секретар и двама членове относно взимане 

на решение за упълномощаване на двама членове на ОИК – Петрич, 

които да присъстват при отваряне на помещение в общинската 
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администрация в Петрич, където се съхраняват книжа и материали 

от проведените на 29 октомври 2023 г. избори за общински 

съветници и да получат и приемат от общинската администрация 

чувалите с изборни книжа в 22 СИК, тъй като същите са били 

представени пред Административен съд – Благоевград, по адм. дело 

със съответния номер. 

Приложен е протокол и решение, както и справка за даденото 

дежурство от председателя на комисията. 

Към преписката има счетоводна справка и контролен лист. 

Предлагам да се изплатят исканите възнаграждения за 

даденото дежурство и проведено заседание на ОИК – Ветово, в 

размер общо на 525,35 лв. с осигурителните вноски. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

ГЕОРГИ БАХАНОВ: Докладвам преписка с вх. № МИ-27-

2/03.01.2024 г. от ОИК – Кюстендил. Изпратено е искане за 

изплащане на възнаграждения и ни пожелават много здраве и мир за 

новата година. 

Искането е за проведено заседание в състав от председател, 

2 заместник-председатели, секретар и 6 членове на ОИК. 

Приложена е справка за проведеното заседание и 

дежурството, протокол от заседанието и още веднъж справка за 

даденото дежурство, подписани от председателя и секретаря на ОИК 

– Кюстендил. 

Общата сума, видно от счетоводната справка и контролен 

лист, приложен към нея, е на стойност 704,90 лв. с осигурителните 

вноски. 
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Предлагам да вземем протоколно решение за изплащане на 

исканата сума. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Росица Матева, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

ГЕОРГИ БАХАНОВ: Последната ми преписка е във връзка с 

постъпило е искане от ОИК – Балчик, за изплащане на 

възнаграждения с вх. № МИ-27-254/18.12.2023 г., във връзка с 

участие на членове на ОИК – Балчик, в проведено заседание и 

дадени дежурства. 

Преписката е комплектувана с необходимите документи. 

Дежурството е дадено на 15 ноември 2023 г. от 2 членове, на 

16 ноември 2023 г. от заместник-председател и член, на 8 декември 

дежурството е от председател и член, а на 14 ноември е проведено 

заседание, в което са участвали председател, двама заместник-

председатели, секретар и 3 членове. 

Дежурствата са дадени за подготовка на изборни книжа по 

адм. дело, участие в открито заседание на Административен съд – 

Добрич, и дежурството на 8 декември е за приемане на изборни 

книжа по адм. дело от Административен съд – Добрич, и 

предаването им на общинската администрация. 

На 14 ноември заседанието е за взимане на решение във 

връзка с отваряне на изборно помещение и приемане на бюлетини 

съгласно разпореждане на съда. 

Преписката е комплектувана. Към нея има контролен лист и 

счетоводна справка, от която е видно, че общата сума за трите 

дежурства и едно заседание на ОИК – Балчик, е в размер на 

931,00 лв. 
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С оглед на това, че преписката е комплектувана съгласно 

наше решение, предлагам да вземем решение за изплащане на 

исканата сума. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Росица Матева, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Колеги, поради изчерпване на дневния ред закривам 

заседанието на Централната избирателна комисия и насрочвам 

следващото заседание за четвъртък, 18 януари 2024 г., от 10,30 ч. 

 

(Закрито в 15,30 ч.) 

 

 

 

 

    ПРЕДСЕДАТЕЛ: 

       Камелия Нейкова 

 

    СЕКРЕТАР: 

       Севинч Солакова 

 

 

 

 

 

 

Стенограф: 

  Стефка Аличкова 

 


